
Motion till Brännö Bys Samfällighetsförening.

Bidrag till reparationsarbeten vid Badplats Ramsdal.

Brännöföreningen har som en viktig del i verksamheten att bedriva simskola och sköta driften av
badet i Ramsdal. Till badet är brännöbor och utifrån kommande besökande välkomna. Badet är
ett EU-bad. Marken ägs av Brännö Bys Samfällighet och arrenderas av Brännöföreningen i syfte
att ha en fin badplats som passar badande av alla åldrar. Simskola har bedrivits sedan 1938 och
är södra skärgårdens största simskola.

Anläggningen består av ett antal bryggor, med tillhörande badstegar, en flytbrygga samt ett
hopptorn. Bryggorna byggdes 2006 med EU-bidrag, Vid säkerhetsbesiktning som genomfördes
inför badsäsongen 2023 konstaterades att bryggornas bärverk liksom pålar i botten och diverse
infästningar är i mycket dåligt skick och stora akuta åtgärdsbehov föreligger. Bedömningen är att
omfattningen av skador och slitage samt korrosion är allmänt allvarliga och kan innebära risker
för våra badgäster om de inte åtgärdas. Hopptornet är utdömt och behöver bytas ut inför
kommande säsong. Utan hopptorn kan inte simskolan utfärda magistermärken. Det tillhör
Brännös profil att ha en väl organiserad simskola och en fin och välbesökt badplats. Brännö utan
badplats är otänkbart. Även Samfällighetens delägare och familjer nyttjar badet.

Besiktningsföretaget kan inte säkert säga hur länge nuvarande konstruktioner håller – några av
dem kanske kan hålla ytterligare något år medan andra delar är i akut behov av åtgärder.
Brännöföreningen vill som ansvarig inte hamna i en situation då någon blir skadad på grund av
brister i anläggningen.

Inför säsongen 2023 gjordes provisoriska reparationer genom ideellt arbete. Behovet av åtgärder
är dock långt större än våra egna krafter klarar av. Bryggorna måste förankras på ett betryggande
sätt i berget med godkänd och hållbar teknik. Och bärverket behöver bytas ut och förnyas för att
badbryggorna ska ha en lång livslängd och vara säkra att befinna sig på under överskådlig tid.

Brännöföreningen har kontaktat företaget Dawab som bygger kajanläggningar och bryggor i
enlighet med gällande krav och specifikationer för kommersiella hamnar samt kommunala och
privata badplatser. Dawabs personal har besiktigat bryggornas konstruktion och skick och lämnat
kostnadsförslag om 860.000 kr för att i första hand förstärka bärverk, infästningar i berget och
pålar. Mycket av arbetet består i att göra helt nya stolpar och balkar. En stor del av kostnaden är
s.k. etablering då man bogserar dit en arbetsplattform att genomföra arbetet från. Vi tänker oss en
kombination av köpta tjänster och ideellt arbete av föreningens medlemmar.

Detta är en kostnadsnivå som Brännöföreningen inte ensamt kan klara av med föreningens
ekonomi.

Brännöföreningen har ansökt om extra anslag för dessa åtgärder hos Göteborgs stad:
Stadsmiljöförvaltningen, Utemiljöer och stadsliv, Utveckling och förvaltning område Söder.



Något beslut är i skrivande stund inte fattat och förhandsbesked eller yttrande av tjänstemän går
inte att få. Vi vänder oss därför till vår närmaste kollega på Brännö och föreslår att
Samfällighetsföreningen ser välvilligt på ärendet och avsätter garanterat belopp om upp till
860.000 kr.

Förslag till beslut.

Brännö Bys Samfällighet lämnar garantibelopp om 860.000 kr till reparation av
brygganläggningar och inköp av nytt hopptorn till badplatsen i Ramsdal.

Brännö den 5 februari 2024

Yngve Ernst

Ordförande i Brännöföreningen


